
ACTA de la sessió ORDINÀRIA del Consell Escolar del CP EL BARRANQUET de Godella 
realitzada de forma presencial al centre el dia 11 de NOVEMBRE 2024 a les 17:00 hores amb 
l’assistència dels membres que, a continuació es detallen i d’acord amb el següent ordre del dia: 
 
ASSISTENTS 
DIRECTOR: Tapia Lerma, Francisco 
CAP D’ESTUDIS: Montoro Monzón, Amparo 
SECRETARI: Martí Ortega , José 
 
REPRESENTANTS PARES/MARES D’ALUMNES: 
Albert Mocholi, Laia 
Segura Martin , Ana 
Gómez Llombart, Victor 
Guillem Llobat, Paloma 
Cano Cebrián, Maria José 
 
 
REPRESENTANTS DEL PROFESSORAT 
Guillamón Crespo, Diego 
García Giménez, Rosa Ana 
Ruiz Gil, Milagros   
Lozano Ureña, Elena 
Molina Vila, Rafa 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA ANTERIOR 
S’aprova 
 
2. APROVACIÓ DE LA PGA 2024-25, DOCUMENTS PAM 
A. Foment lector 
B. Suport Educatiu 
C. Tamdem Koynos 
D. Menjador 
E. Pla d'acció tutorial centrat en les emocions 
F. Transició infantil-primària 
G. Mesures convivència. 
S’aproven i s’incorporen propostes de millora. 
- Al Pla de continuïtat s’incorpora el tercer cicle. D’eixa forma tots els cursos estaran dins del pla. 
- Dins del Pla d’Acció Tutorial , el nostre orientador proposa fer una programació de valors i 
emocions. 
 
3. APROVACIÓ EN LA PARTICIPACIÓ DE PEAFS I BIBLIOINNOVA’T. 
 
S’aprova 
 
4. APROVACIÓ DEL PRESSUPOST DE MENJADOR 
 
S’aprova.  
 
5. APROVACIÓ DEL PLA ANUAL DE FORMACIÓ. 
 



Es realitzarà la formació adient per a l’adquisició de la certificació de la competència digital docent. 
S’aprova 
 
6. INFORME DE DIRECCIÓ 
Donem les gràcies a l’AFA per la donació de llibres. De cara al proper curs es donarà molta 
importància a l’ortografia i a la cal·ligrafia. 
S'aprova que un alumne amb fortes al·lèrgies puga portar el seu menjar en carmanyola per a dinar i 
quedar-se a migdia en resposta al registre d’entrada presentat per la família. 
La votació per a l'elecció de la llengua vehicular que estableix la nova Llei de llibertat educativa, 
s'ha posposat. Les famílies votaran la llengua vehicular de cadascuna de les classes. És important 
conscienciar a les famílies sobre el valencià com tret d’identitat del nostre centre. 
Al claustre també li sembla bé continuar aquest any amb les activitats i dossiers que es treballaren 
per l'any Estelles, amb altre autor valencià. També s'ofereix a col·laborar amb les classes i reforç de 
valencià, organitzades amb la subvenció de Conselleria, enviant mail per webfamília i oferint l'espai 
a l'escola per dur-les a terme. Es comenta que aquest any se celebrarà la trobada d'escoles local al 
Barranquet. S’acorda màxima col·laboració per a dur-la a terme. 
Des del claustre es debatrà sobre els tallers oferts per l’AFA : matescacs i afectiu-sexual i 
s’informarà a l’AFA amb les conclusions tretes. 
Es comenta des del sector de famílies la possibilitat de fer un replantejament de les activitats 
complementàries que suposen una despesa econòmica elevada, vinculant aquesta circumstància a 
les conseqüències de la DANA. Aquest punt no està en l’ordre del dia. Des del centre es recorda que 
es va demanar ajuda a l’AFA per a compensar les dificultats econòmiques d’algunes famílies i 
poder oferir a tot l’alumnat les mateixes oportunitats, aquesta circumstància no s’ha concretat. El 
centre ofereix ajuda a les famílies que ho necessiten subvencionant una part de les activitats i s’està 
en contacte amb els serveis socials de la localitat. 
 
 
 
 
 Sense més assumptes que tractar, es dona per finalitzada la sessió 11 de NOVEMBRE 2024 a les 
18:30 hores quedant constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos. 
 
 
 
 
 
     VIST-I-PLAU, 
La Direcció          La Secretaria 
      Segell 
 
 
 
Signat: Francisco Tapia               Signat: José Marti 
 
 
 
 
 
 
 
 


